
Poštovani predsedniče Skupštine, članovi UOBSS i predsedniče BSS, 

u dogovoru sa predstavnicima klubova beogradskog regiona i članovima UOBBS, a zbog problema sa 

načinom vođenja nacionalnog saveza i komunikacije sa predsednikom BSS tražimo: 

 

1. Da se skupština održi uživo, a ne online. Pogodan termin je bridž festival u Novom Sadu. 

2. Da se pre održavanja sednice, dostave svim klubovima optužbe i DOKAZI za malverzacije za koje se 

konstantno optužuje prethodno rukovodstvo ili da predsednik izbaci taj deo iz svoj izveštaja, da se  javno 

izvini i prestane sa takvom retorikom. 

3. Da se omogući delegatima Savskog BG prisustvovanje sednici, jer nigde ne piše na šta se suspenzija 

odnosi, a i sama odluka je nevažeća bez prava žalbe 

 

U članu 21 Statuta piše: 

Општим актима Савеза мора бити обезбеђено право на жалбу на одлуку органа Савеза којом је 

одлучивано о правима и обавезама чланова Савеза. 

Pravo svakog kluba je da se takmiči u ligi Srbije, pa shodno članu 21, mora postojati mogućnost žalbe, koja 

se podnosi u određenom roku, a ne da se čeka sednica skupštine da bi se o tome raspravljalo kako tvrdi 

predsednik. Sad se slučajno namestilo da treba da se održi sednica, ali mogao je da bude redovan termin i za 

6 meseci. 

 

4. Da se ili prihvati uplata Savskog BG i ukine suspenzija ili dostave dokazi (povratnica) o upućenim 

opomenama. Isto važi i za BK Dummy. 

5. Da se obrazloži kako na skupštini mogu da učestvuju predstavnici klubova koji praktično ne postoje (BK 

Vrnjačka Banja, BK BNS) i nisu u sistemu takmičenja, pa samim tim, po članu 31. Statuta nemaju pravo 

učešća 

Члан 31. (један његов део) 

На основу статуса клуба у такмичарској сезони у којој се одржава Скупштина, клубови имају 

2 (два) редовна члана клуб 1. Лиге Србије 

1 (један) редовног члана клуб у систему такмичења Бриџ савеза Србије 

 

Vrnjačka Banja nije učestvovala u kvalifikacijam CS, a za vojvođanski region, po sajtu BSS, poslednje 

kvalifikacije koje su održane bile su 2018-19. Koliko mi je poznato BK Panonija i NSBK su igrali meč za 

ulazak u prvu ligu (izvinjavam se ako imam pogrešne informacije), što znači da BNS nije u sistemu 

takmičenja. 

 

6. Da se obrazloži kako može jedan klub da ima više članova u UOBSS kada u članu 37. Statuta piše da to 

nije dozvoljeno. Konkretno, Ivo Đukanović i Dimitraki Zipovski su članovi NS1, pa taj klub ima dva glasa. 

7. Da se pod hitno pristupi korenitoj izmeni Statuta. Potreba za to je očigledna na osnovu tačaka 3, 5 i 6 

ovog zahteva. 

8. Da se objave sva nedostajuća dokumenta u vreme mandata sadašnjeg predsednika: odluke UOBSS, 

odluke o napuštanju UOBSS, sastavi svih komisija i da se folderi Dokumenta i Obaveštenja srede i redovno 

ažuriraju, a ne da sve bude nabacano zbrda-zdola. 

9. Da se paru O. Simić – V. Vujčić dodeli, zasluženo osvojen, zlatni poen za pobedu na MIX Trajalu Srbije i 

da se izbaci besmislen uslov o minimum 20 parova. 

10. Da se odgovori kada će novi sajt postati funkcionalan, sa konkretnim rokom, a ne da odgovor bude u 

smislu: Radi se na tome pa samo što nije. 

 

Bez prihvatanja održavanja sednice uživo i odgovora na ova pitanja BBS će razmotriti prestanak svih 

odnosa sa BSS i hitno povlačenje svih članova Bg regiona iz komisija i tela BSS, kao i preduzimanja daljih 

koraka u zaštitu svojih interesa. 

Molimo regionalne saveze da daju svoje mišljenje i eventualno dopune listu. 

 

Srdačan pozdrav 

Dušan Pešić 

Predsednik BBS 


